

Sharing Joy of Children's Day In Broadway Mansions

欢乐齐享儿童节

Huangpu Xuan Chinese Restaurant

Every child dining in Huangpu Xuan could get a walnut mini-pudding for free on Jun. 1st, 2010. Please call 63246260ext.2357 for details.

Belle Vue Western Restaurant

From May 29th to Jun. 1st, 2010, all the guests could enjoy a 15% discount (exclude beverage & wine) for lunch and dinner without service charge. In addition, a complimentary special set menu is prepared for every child under the height of 1.2 meter, and "buy one get one free" for ice-cream. Please call 63246260ext2362 to make the reservation in advance.

黄浦轩中餐厅

6月1日当天在上海大厦黄浦轩中餐厅就餐的儿童,可免费获赠迷你核桃冻一份。 预订或垂询详情,请致电63246260-2357。

珀功坊西餐厅

5月29日-6月1日携带儿童在上海大厦珀助坊西餐厅享用午餐或晚餐的客人,在免服务费的基础上还可享受8.5折优惠,同时可爱的宝贝们还能免费获赠儿童套餐一份。 冰激淋享受买一送一的优惠。

用餐请提前预定,预订或了解详情,请致电63246260-2362。



Celebrating Dragon Boat Festival in Broadway Mansions 青粽香飘黃油轩

Dragon Boat Festival is a traditional Chinese holiday to commemorate the famous Chinese scholar Qu Yuan. Huangpu Xuan Chinese Restaurant in Broadway Mansions Hotel invites you to celebrate this festival. Dining in Huangpu Xuan, Every table could get

a piece of complimentary Zongzi in Jun. 16th, 2010.

"彩缕碧筠粽,香粳白玉团",中国传统佳节端午节又到了。6月16日在上海大厦 黄浦轩中餐厅用餐的客人,每桌免费赠送一份迷你粽。 预订或垂询详情,请致电63246260–2357。

Delicate Set Menu for Father's Day in Belle Vue

珀功坊致"爱"父亲节

Belle Vue Western Restaurant elaborately prepared a wild selection of set menu for Father's Day. Please catch this chance to express your deeply grateful love to your father. With the price of RMB128 per person for lunch and RMB178 per person for dinner



(all the prices should plus 15% service charge), each set menu includes a piece of ice-cream.

Please call 63246260ext2362 to make the reservation in advance.

海上屋边址长亚彝居业佐和佐州公文驻即日北亿计辖入发生为